
	

	 	 	 	 	 	 	

	

	

Notulen		Algemene	ledenvergadering	verenging	zwembad	Geulle		

Datum:	11-04-2018	

Locatie:	Het	Wapen	van	Geulle	

Tijd:	 20.00	 uur	 	 	

Aanwezig:	Roger	Bollen,	Mietie	Buijs,	Anne-Marie	Claessens,	Marly	Dekkers,	Jacqueline	van	Es,	Kris	
Förster,	Yolanda	Franssen-Nijsten,	Leny	Kruijsen,	Erik	Kusters,	Daisy	Lemmens,	J.	Loenis,	Pieta	

Louwers,	W.	Louwers,	Danny	Maussen,	Frans	Ottenhoff,	Werner	Philippens,	Joep	Seuren,	Mark	
Schreurs,	Guusje	Schulte-Wintjens,	Marc	Snel	

				

1. Vaststellen	agenda	

Plaatsvervangend	voorzitter	Mark	Schreurs	(hierna	te	noemen	vz.)		opent	de	vergadering	en	licht	de	
afwezigheid	van	voorzitter	Klaas-Jakob	Bakker	kort	toe.	Alle	overige	bestuursleden	stellen	zich	kort	

voor	en	ook	Kris	Förster,	Jacqueline	van	Es	en	de	heren	van	de	verfcommissie	worden	voorgesteld.	
De	agenda	wordt	vastgesteld.		

2. Notulen	ALV	8-6-2017	

De	vz.	neemt	kort	de	notulen	door,	er	zijn	geen	opmerkingen.	De	notulen	van	de	ALV	d.d.	8-6-2017	
zijn	vastgesteld.		

		

3.	Terugblik	2017	

	 A.	Inhoudelijk	jaarverslag	(terugblik	per	commissie)	

De	vz.	start	met	zijn	terugblik.	Hij	bedankt	eenieder	die	hier	zijn/haar	steentje	aan	heeft	

bijgedragen.	Door	alle	gezamenlijke	inspanningen	is	het	een	goed	seizoen	geweest.			

	

	



-	Ledenadministratie:		

Yolanda	verzorgt	de	ledenadministratie.	Vorig	jaar,	het	jubileumjaar,	maar	liefst	404	nieuwe	

leden	en	237	hadden	opgezegd.	Er	wordt	nog	steeds	maar	door	een	kleine	groep	leden	
gebruik	gemaakt	van	de	optie	om	de	meewerkverplichting	af	te	kopen.	Tot	en	met	
september	2017	waren	dat	er	maar	13.	Vervolgens	zijn	alle	andere	leden	aangeschreven	die	

nog	niet	aan	hun	meewerkverplichting	hadden	voldaan	met	het	verzoek	dan	aan	hun	
betalingsverplichting	te	voldoen.	Deze	actie	heeft	veel	inspanningen	vereist	maar	heeft	ook	
veel	opgeleverd.	Wellicht	ten	overvloede	wordt	benadrukt	dat	iedereen	eigenlijk	uit	zich	zelf	

zou	moeten	betalen,	het	is	immers	een	vereniging.	Indien	nodig	zal	dit	jaar	dus	weer	een	
dergelijke	actie	plaatsvinden,	maar	alle	leden	worden	opgeroepen	zich	aan	te	melden	om	
mee	te	werken	en	zich	in	te	plannen.	Als	daar	niet	aan	voldaan	wordt,	zal	het	afgekocht	

moeten	worden.	Mensen	die	niet	naar	het	zwembad	komen	maar	wel	het	zwembad	willen	
steunen,	kunnen	desgewenst	steunlid	worden.	Dit	is	goedkoper	en	men	kan	dan	wel	lid	
blijven.	Vanuit	de	vergadering	wordt	opgemerkt	dat	veiligheid	van	groot	belang	is.	Als	

mensen	niet	aan	de	kassa	zitten	heeft	dit	vaker	tot	gevolg	gehad	dat	de	aanwezige	
toezichthouder	niet	altijd	toezicht	kan	houden	en	daar	is	hij/zij	immers	voor.	Er	wordt	nog	
uitgebreid	gediscussieerd	over	de	verschillende	mogelijkheden	zodat	meer	leden	gaan	

meewerken.	

-	Toezichthouders:		

Daisy	geeft	een	toelichting	over	de	toezichthouders,	in	2017	heeft	men	nieuwe	
toezichthouders	moeten	zoeken.	Training	voor	deze	mensen	wordt	geregeld	ter	plaatse	van	
het	zwembad.	De	toezichthouders	verzorgen	ook	bijvoorbeeld	het	bijhouden	van	een	

logboek.	Het	is	in	ieder	geval	niet	zo	dat	men	zich	nog	met	kaartjes/toegang	hoeft	bezig	te	
houden.	Twee	mensen	(Piet	en	Jinke)	hebben	kosteloos	als	toezichthouder	gefunctioneerd.	
Leden	met	EHBO	diploma	kunnen	zich	aanmelden	zodat	de	toezichthouders	ondersteund	

kunnen	worden.	In	relatie	tot	de	kaartjes/toegang	wordt	nog	even	aangehaald	dat	er	wordt	
getracht	om	geen	contant	geld	bij	het	zwembad	te	hebben	en	dat	de	Pannenkoekenplaets	
komend	jaar	het	winkeltje	zal	blijven	exploiteren.	

	-	Techniek:	

Door	Marly	wordt	toegelicht	dat	het	speelhuisje	is	gesponsord	door	de	Rabobank,	deze	komt	

op	de	plek	van	de	zweefmolen	en	er	wordt	nog	gezocht	naar	mensen	om	de	bouw	ervan	te	
ondersteunen.	Er	zijn	4	TC	leden	die	van	alles	verzorgen/regelen.	Dit	houdt	niet	over	en	
daarom	roept	Marly	alle	leden	op	zich	aan	te	melden	voor	de	technische	commissie.	Er	is	ook	

veel	waardering	voor	de	huidige	verfcommissie.	De	dino	is	inmiddels	klaar	en	iemand	van	het	
bestuur	zal	de	plaats	moete	aanwijzen	waar	de	dino	moet	komen.	Daarnaast	moet	de	
glijbaan	nog	verplaatst	worden	naar	een	plek	waar	wel	schaduw	is.	Verder	is	er	blijvend	

aandacht	nodig	voor	het	groenonderhoud	(snoeicommissie	gezocht!	(ter	voorkoming	van	
dure	hovenierskosten))	en	is	er	een	energiescan	uitgevoerd.	Meldenswaardig	is	ook	zeker	dat	

er	een	seniorenrap	zal	komen	bij	het	diepe	bad.	Dit	wordt	gerealiseerd	dankzij	subsidie	van	
de	gemeente.	Op	de	lijst	van	de	TC	staat	ook	nog	een	actie	open	om	fietsen	ergens	aan	vast	
te	kunnen	maken.	De	daken	van	het	gebouw	zijn	bekeken	en	kunnen	nog	hersteld	worden.	



- Activiteiten:	

Mede	dankzij	Jacqueline	worden	er	activiteiten	georganiseerd	zoals	aqua	Zumba	en	een	

barbecue.	Er	mogen	echter	zeker	meer	activiteiten	worden	voorgesteld	door	de	leden	zodat	
er	nog	meer	activiteiten	komen.	Overwogen	wordt	om	hiervoor	eventueel	een	ideeënbusje	
te	gebruiken.	Ook	wordt	overwogen	om	contact	te	leggen	met	het	Arcus	College,	daar	zijn	

leerlingen/stagiairs	die	waarschijnlijk	goede	ideeën	hebben.	Ten	slotte	wordt	besproken	dat	
het	hondenzwemmen	helaas	niet	meer	terugkeert	i.v.m.	de	beschadigingen	die	daarmee	
gepaard	gaan.	

- Aftasten/onderzoeken	mogelijke	samenwerking	met	zwembad	Meerssen	en	Jekerdal	

	
Er	is	gesproken	met	beide	zwembaden	om	te	komen	tot	samenwerking	en	
kennisuitwisseling.	Er	zijn	nogal	wat	verschillen	maar	er	zijn	ook	veel	gemeenschappelijke	

zaken	waarvan	het	bestuur	van	mening	is	dat	het	goed	is	om	verdere	samenwerking	te	
gaan	zoeken.	
	

-	PR	en	sponsoring	

De	vz.	licht	toe	dat	er	veel	aandacht	aan	PR	is	besteed	waardoor	er	ledengroei	is	geweest.	

Ook	zijn	er	diverse	sponsoren	binnen	gehaald,	zij	het	met	geld	dan	wel	met	het	leveren	van	
benodigde	spullen	etc.		Mede	dankzij	Kris	Förster	is	dit	resultaat	behaald,	Kris	wilt	hier	in	
2018	verder	mee	gaan.	Hierbij	speelt	ook	de	overweging	om	nieuwe	leden	te	laten	werven	

door	de	leden	zelf.	Er	is	immers	niks	beter	dan	mond	op	mond	reclame	en	dat	kan	leden	die	
iemand	aanreiken	voordelen	opleveren.	

-	Financiën	/	Financieel	jaarverslag	

Anne-Marie	geeft	een	toelichting	voor	wat	betreft	de	financiën.	De	post	belastingen	betreft	
m.n.	waterschap	kosten.	Hiertegen	is	echter	met	succes	bezwaar	ingediend	waardoor	er	veel	

geld	terug	komt.	Verder	is	er	verzocht	om	teruggave	van	energiebelasting.	Uit	de	vergadering	
wordt	er	op	gewezen	dat	het	blijkbaar	lastig	is	om	mensen	te	werven	die	mee	willen	werken	
en	ook	zelfs	lastig	om	de	meewerkverplichting	qua	afkoop	betaald	te	krijgen.	Geopperd	

wordt	om	mensen	die	wel	willen	meewerken	de	mogelijkheid	te	bieden	om	ook	wat	extra	
geld	te	verdienen	als	zij	de	meewerkverplichting	van	iemand	anders	op	zich	nemen.	
Uiteraard	met	een	maximum	bedrag	van	die	betreffende	meewerkverplichting	die	wordt	

overgenomen.	Vervolgens	wordt	ook	weer	de	optie	besproken	om	iedereen	aan	het	begin	
van	het	seizoen	te	laten	betalen	en	de	leden	het	geld	terug	te	geven	zodra	aan	de	
meewerkverplichting	is	voldaan.	Dit	is	echter	heel	arbeidsintensief	om	te	kunnen	realiseren.	

	

4. Verslag	kascontrole	commissie	

De	kascontrole	over	2017	is	gedaan	door	1	lid	en	een	extern	persoon	aldus	Anne-Marie.		Men	

heeft	een	en	ander	akkoord	bevonden,	er	wordt	decharge	verleend	aan	de	penningmeester.	
Het	verslag	zal	aan	de	notulen	komen	te	hangen.	



	

5. Begroting	2018	

De	aanwezige	leden	wordt	gevraagd	of	ze	instemmen	met	de	gepresenteerde	begroting.	

Toegelicht	wordt	dat	er	sober	begroot	is	om	te	voorkomen	dat	de	vereniging	zich	rijk	rekent.	
Verder	wordt	opgemerkt	dat	er	eigenlijk	zeker	€	10.000	op	jaarbasis	gespaard	zou	moeten	
worden,	dit	betreft	een	inspanningsverplichting	opgelegd	vanuit	de	gemeente.	De	begroting	

is	goedgekeurd	en	definitief	vastgesteld.		

a.	Vooruitblik	en	activiteiten	2018	

Dit	is	reeds	voor	zover	besproken.	

b.	Instemming	verhoging	lidmaatschap	met	€	1,-	per	persoon	voor	2019	

De	vergadering	stemt	unaniem	in	met	dit	voorstel	en	geeft	aan	graag	te	zien	om	het	bedrag	
in	de	komende	jaren	verder	te	verhogen	om	aan	alle	verplichtingen/wensen	te	kunnen	
voldoen.	

	

6. Herkiesbaarstelling	bestuur	en	vacatures	commissies	

	
Jinke	van	Beek	zal	de	rol	m.b.t.	het	secretariaat	op	zich	gaan	nemen,	Danny	blijft	ook	in	
het	bestuur	maar	gaat	zich	met	name	bezig	houden	met	samenwerking	zwembaden,	

subsidies	e.d.	De	overige	bestuursleden	blijven	met	goedkeuring	van	de	vergadering	
eveneens	binnen	het	bestuur	actief.	Opgemerkt	dat	Yolanda	al	zes	jaar	in	deze	rol	actief	
is	en	het	stokje	graag	wilt	doorgeven	en	het	daarvoor	ook	wel	eens	tijd	wordt.	De	vz.	sluit	

het	agendapunt	met	nogmaals	een	oproep	aan	alle	leden	om	zich	aan	te	melden	voor	de	
diverse	commissies.	Veel	handen	maken	licht	werk	en	er	is	werk	genoeg	om	te	doen!	

7.	Rondvraag	 	 	 		

Kris	stelt	voor	de	wethouder	uit	te	nodigen	voor	de	seniorentrap	die	er	komt.	Verder	wilt	hij	graag	
het	aantal	facebook	volgers	vergroten	door	bijvoorbeeld	het	inzetten	van	facebook	sponsoring.	Ook	

overweegt	hij	de	inzet	van	flyers.	Ten	slotte	merkt	hij	op	dat	er	veel	mailadressen	missen,	die	zouden	
opgehaald	moeten	worden	(daarbij	rekening	houdende	met	de	AVG:	nieuwe	Europese	wetgeving	op	
de	Privacy).	

Werner	geeft	aan	graag	te	zien	dat	de	website	completer	wordt,	hierbij	wordt	gedacht	aan	actuele	

watertemperatuur,	signaleringen	open/gesloten	etc.	

Frans	vraagt	aandacht	voor	‘Swim	to	fight’.	Een	mooie	actie	(kanaal	zwemmen)	tegen	kanker.	Dit	zal	
op	26/8	a.s.	plaatsvinden	in	Maastricht.	Het	zou	fijn	zijn	als	de	vereniging	daar	aandacht	aan	geeft.	

	

De	vz.		bedankt	alle	aanwezigen	voor	hun	inbreng	en	aanwezigheid	en	sluit	de	vergadering.	


